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Vraag om uitleg van de heer Jan Busselen aan mevrouw Ans Persoons, collegelid bevoegd voor 

Cultuur, Jeugd, Sport en Gemeenschapscentra 

 

Onderwerp : Fuiflocaties in Brussel 

________________________________________________________________________________ 

 

Geacht collegelid, 

 

In een Bruzz-interview met de coördinator en de communicatieverantwoordelijke van Entree, het 

vroegere JHOB, lezen we dat feesten in de stad niet altijd even gemakkelijk is voor jongeren. Er zijn 

vandaag zoveel regeltjes dat feesten soms bijna onmogelijk wordt, zeker in een stad. Jeugdhuis 

Tongeluk in Ganshoren bv. staat in een buurt met weinig woningen en ondervindt druk vanuit de 

gemeente. 

 

Voor oudere jongeren bestaat er een aanbod, maar voor de jongeren tussen 15 en 18 jaar oud is dat 

veel minder het geval, zeker in de wijken rond het kanaal. Op de vraag of de Vlaamse 

Gemeenschapscommissie nu drie fuiflocaties heeft kunnen openen in Brussel is het antwoord 

negatief. 

 

De heer Stefaan Kaberuka, coördinator van Entree, bevestigt dat er een fuifloket van de VGC is 

gekomen, maar hij voegt eraan toe dat er geen nieuwe zalen zijn bijgekomen. “Daar is de VGC 

voorlopig niet in geslaagd.” Nochtans kondigde Pascal Smet aan dat de VGC 900.000 euro 

infrastructuursubsidies ging toekennen om fuifinfrastructuur te ontwikkelen in Anderlecht, Sint-Jans-

Molenbeek en Stad Brussel. 

 

Mijn vragen zijn de volgende: 

 

- Hoe ver staat u met de uitbouw van deze fuifzalen? 

- Hoe evalueert u de vooruitgang wat betreft infrastructuur voor fuifzalen? 

- Hoe zijn de 900.000 euro voorzien voor deze fuifzalen aangewend? 

- Hoeveel keer is het fuifloket gebruikt om fuiven te organiseren? Hoe evalueert u het 

fuifloket? 

 

Met dank voor uw antwoorden, 

 

Jan Busselen 

 

 


